
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 
Praha 9 ze dne 26. 5. 2025 

 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Mgr. Adam Vážanský, Ing. Vasil 
Silvestr Pekar Ph.D., Mgr. Pavel Pospíšek, Bc. Martin Gebauer, Mgr. Zdeněk Vavrek 
                     
Program jednání: 
 

1. Seznámení s O2 universum Praha 

2. Informace o návrzích na věcné dary  

3. Informace o návrzích na ocenění občana Městskou částí Praha 9 

4. Různé – diskuze  

 
Zahájení jednání: 26. 5. 2025 v 15:30 hodin, O2 universum Praha. 
 
Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Seznámil členy komise 
s programem jednání. Požádal o hlasování ke schválení programu jednání. Členové 
komise schválili program jednání.  
 
Termín dalšího jednání komise stanoven na 15. 9. 2025 od 16:00 hodin, Hasičské 
muzeum (vyřizuje Ing. Vasil Silvestr Pekar, Ph.D.).   
 
ad 1) 

Zástupce O2 universum Praha seznámil členy komise s prostory objektu. Vzájemná 
diskuze k zajištění bezpečnosti v rámci pořádání akcí (před, při a po pořádaných 
akcích).        

ad 2) 

Tajemník komise Mgr. Vavrek informoval členy komise o požadavku od SDH Kbely na 
poskytnutí věcného daru pro SDH Kbely, spočívající v pořízení proudnice pěnotvorné 
PROTEK 2366E včetně kované spojky v ceně 16990,-Kč s DPH. K požadavku na 
poskytnutí věcného daru pro SDH Kbely nebyly připomínky. Členové komise 
jednohlasně schválili pořízení a poskytnutí uvedeného věcného daru pro SDH Kbely. 

ad) 3 

Člen komise Mgr. Vážanský informoval členy komise o jednotlivých návrzích na 
ocenění občana Městskou částí Praha 9 (medaile za zásluhy o MČ Praha 9). Jednotlivá 
navrhovaná ocenění – 2x za PČR, 2x za HZS, 2x za MP, 3x za SDH, 1x ZZS. Komise 
doporučuje schválit jednotlivé předložené návrhy na ocenění a ocenění realizovat.   

ad) 4 

Předseda komise Mgr. Kladívko vznesl dotaz na činnost asistentů prevence kriminality 
(APK) a jejich činnosti o víkendy.  

Člen komise Bc. Gebauer k dotazu informoval, že pracovní činnost APK je plánována i 
o víkendech (období květen – září 2025). Aktuální personální stav je 5 APK a dle plánu 
jsou hrazeni z rozpočtu MČ Praha 9. Činnost APK není v roce 2025 podpořena 



neinvestiční dotací ze státního rozpočtu. O další státní dotaci na činnost APK bude 
požádáno ihned po vyhlášení nového dotačního titulu.  

Člen komise Ing. Pekar, Ph.D., vznesl dotaz k bezpečnostním opatřením v lokalitě okolí 
Střížkova. Dle diskuzí na facebooku se zde schází mládež, která zde obtěžuje svým 
chováním ostatní občany a policie na toto údajně nereaguje.  

Člen komise Bc. Gebauer odpověděl, že uvedenou problematiku policie řeší.  

Člen komise Mgr. Pospíšek připomínka ke směřování APK do problémových lokalit.  

Člen komice Bc. Gebauer odpověděl, že činnost APK je již směřována směrem 
k problémovým lokalitám.  

Člen komise Mgr. Vážanský k tématu sdělil, že věc řeší též s vedením Městské policie.  

Dále vzájemná diskuze k tématu zajištění bezpečnosti a směřování činnosti směrem 
k rizikovým místům (APK, MP).         

Člen komise Bc. Gebauer informoval o finančních prostředcích od Magistrátu hl. m. 
Prahy pro oblast bezpečnosti v kyberprostoru, v rámci kterého se budou plánovat akce 
na školách. 

Jednotlivé informace a témata byly projednány v rámci vzájemné diskuze mezi členy 
komise.   

    
Usnesení komise: 
 

1. Komise doporučuje zakoupení věcného daru pro SDH Kbely, spočívající v pořízení 
proudnice pěnotvorné PROTEK 2366E včetně kované spojky, a doporučuje Radě 
MČ Praha 9 schválení návrhu na poskytnutí uvedeného věcného daru.  

2. Komise doporučuje Radě MČ Praha 9 schválit jednotlivé předložené návrhy (2x 
PČR, 2x HZS, 2x MP, 3x SDH, 1x ZZS) na ocenění občana Městskou částí Praha 9.   

 

 
Ukončení jednání: 26. 5. 2025 v 17:10. 
 
 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Zdeněk Vavrek         Schválil: Mgr. Tomáš Kladívko 
                    tajemník BK                                        předseda BK 
 
                                           


